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INTERPELACJA 

W sprawie reaktywacji Zespołu ds. budowy ścieżek pieszo-rowerowych na terenie Gminy 
Kórnik. 

Dynamiczny wzrost liczby mieszkańców Gminy Kórnik a także  
 
Borówca i Kamionek, pociąga za sobą konieczność szeregu inwestycji infrastrukturalnych 
mających na celu poprawę, jakości życia.  
 
W ostatnich latach został wypracowany plan budowy ścieżek rowerowych na terenie Gminy 
Kórnik. Dokument ten nie zawiera katalogu zamkniętego, wręcz przeciwnie umożliwia on 
zwiększenie swojego zakresu. Dynamiczny wzrost liczby mieszkańców Gminy Kórnik pociąga 
za sobą konieczność szeregu inwestycji infrastrukturalnych mających na celu poprawę, jakości 
życia. Na najbliższe lata zaplanowano dużą ilość inwestycji drogowych („Zarządzeniem  
nr 140/2023” z dnia 1 grudnia 2023r w sprawie: przyjęcia planu budowy i remontów dróg  
w gminie Kórnik na lata 2024-2028). Przy budowie części tych dróg warto wybudować ścieżki 
pieszo-rowerowe lub przynajmniej na etapie projektowym i wykonawczym budowy dróg 
uwzględnić budowę ścieżek pieszo-rowerowych w przyszłości.  
Potrzebna jest wizja budowy ścieżek pieszo-rowerowych w przyszłości tak by w przypadku 
realizacji wnioskowanych inwestycji (np. wniosek z dnia 30.09.2024 Pani Sołtys Sołectwa 
Borówiec Nowy dot. budowy oświetlenia ulicy Spółdzielczej), uwzględniały możliwość 
realizacji w przyszłości ścieżek pieszo-rowerowych bez konieczności przebudowy 
infrastruktury. W związku z powyższym wnosimy o reaktywację Zespołu ds. budowy ścieżek 
pieszo-rowerowych na terenie Gminy Kórnik. 
 
Prosimy o pozytywne rozpatrzenie naszej interpelacji.  
 

           Z wyrazami szacunku 

Jerzy Walczyk i Jarosław Janowski 
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